
ŠTEPANJSKO NASELJE

• PRAZNIKI V DOMU
OB SOTOČJU 9

Praznovanje dneva OF in I. maja
smo to pot imeli skupno z občani
naše krajevne skupnosti Štepanjsko
naselje; bilo je združenos podelitvijo
bronastih priznanj OF.

Kulturni program je pripravila OS
Karel Destovnik-Kajuh. organiza-
lorka je bila prizadevna učiteljica
tov. Koštrunova.

V uvodnih besedah je govornica
povedala pomen obeh praznikov za
naš razvoj in nadaljnjo pot.

Pevske točke so izvajali trije šolski
pevski zbori. Prvi so nastopili učenci
podružnične šole družine Keter iz
Hrušice. Dobro so zapcli pionirske in
druge pesmi pod vodstvom tov.
Rezke Cerne.

Nato so pridrobili na oder mlajši
pionirji OŠ Karel Destovnik-Kajuh.

lepo urejeni, da so se zdeli imenitni
sami sebi in vsem nam. Vodila jih je
zborovodkinja Ivana Perme. Milo so
se glasile otroške pesmi naših prizna-
nih skladateljev J. Bitenca in J. Ku-
harja.

Tov. Majda Kočar. učiteljica na
OŠ Karel Destovnik-Kajuh, poleg
svojih delovnih obveznosti izraža
svoje misli in čustva v pesmih, ki jih
sama uglasbi, zapoje in spremlja s ki-
taro. Njen program smo z zanima- .
njem poslušali.

Zadnji je nastopil mladinski pev-
ski zbor (starejši pionirji) OŠ Karel
Destovnik-Kajuh. Pod vodsivom
tov. Karla Ahačiča je dobro zapel že
bolj zahtevne mladinske pesmi. Obi-
len aplavz zbranih v dvorani je bil
najboljši dokaz. da smo bili s pro-
gramom zelo zadovoljni. Sledila je
podelitev, bronastih priznanj OF.
Med nagrajenci je tudi naš Dom pre-
jel priznanje krajevne skupnosti za
naše uspelo povezovanje s krajani. V
sklopu praznovanj naše občine je
dne 2 1. aprila nastopil v Domu pev-
ski zbor papirnice Vevče. Pod vod-
stvom Asle Jakopič je zapel narodne
in druge pesmi v manj znanih prired-
bah ter nas zelo navdušil.

Za poset-?n poudarek praznikov
imamo v Domu odprto razstavo slik
in plastik samorastnice Meri Primo-
žič.

Vljudno vas vabimo, da si jo do 20.
maja pridete ogledat.

MARUA DELKIN

• NASILJE SE VSE
BOLJ ŠIRI

Vsak dan gledamo na TV. beremo
v dnevnem časopisju o vseh vrstah
nasilja tako pri nas kot v tujir.i. Žal
tudi naše naselje ni imuno. V zad-
njem času so si nekateri neodgovorni
posamezniki vzeli za svoje žrtve tudi
zaposlene v naši strokovni službi. pa
tudi nekateri predsedniki so bili žrtve
raznih klevet in razžalitev. Sprašu-
jem se, kam vse to pelje? Spoštovani
krajani, sprašujem: zakaj? Morda
zalo, ker za vse nas v naselju in oko-
lici poskušamo oz. vlagamo znanje,
moči. ves prosti čas, pa tudi voljo k
napredku. k izboijšavi razmer, k pri-
dobivanju novih objektov, ki nam še
manjkajo do popolnosti našega nase-
Ija in urejanju okolja? Zato s polno
odgovornostjo želim, da vse viške
svoje moči vložite v urejanje zelene
okolice. na športnem polju, skratka
tam. kjer je to potrebno.

Pa brez zamere!
VILJEM KLEMENC

• SEJA SKUPŠClNE
KS 25. MAJ

V mesecu aprilu je zasedalaskupš-
čina KS 25. maj. Delegati so sprejeli
poročila o izvrševanju plana KS 25.
maj, kakor tudi poročilo o finančnem
poslovanju KS za leto 1986. Sprejeta
sta bila (udi plan KS za tekoče leto.
kakor tudi tinančni načrt za 1987.

V razpravi so delegati menili. da je
veliko problemov ostalo nerešenih,
pa tudi možnosti za njihovo odpravo
ni videti. Če samo pogledamo one-
snaževanje okolja, (toplarna), pro-
met z motornimi kolesi in avtomobi-
li. pa naselja, parkiranje in servisira-
nje tovornih avtomobilov na Pesar-
ski ulici! Soočamo pa se še z zelo pe-
rečim problemom. in sicer s kadrm-
skim. Vse manj naših krajanov — de-
legatov je pripravljenih sodelovati.

/ a predsednika skupščine KS 25.
maj je bil ponovno izvoljen Viljem
Klemenc. V. K.


